
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a  č. 03   

2. marec 2023  
zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 2.3.2023 na Mestskom úrade v Michalovciach,  
Priestory MsR,  Nám. osloboditeľov č. 30 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Informatívna správa o pripravenosti dopravných stavieb, stavieb na úpravu verejných 

priestranstiev v roku 2023 a elektronabíjacích staníc.  
3. Informatívna správa o udržiavaní poriadku na VP v meste z pohľadu MsP.  
4. Informatívna správa o príprave na letnú turistickú sezónu.  
5. Rozbor dopravnej nehodovosti za r. 2022. - presunutý bod.  
6. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu.  
7. Záver. 

 
 
 
-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Informatívna správa o pripravenosti dopravných stavieb, stavieb na úpravu verejných 
priestranstiev v roku 2023 a elektronabíjacích staníc. 
Komisiu informovala RNDr. Jana Machová, vedúca odboru IaG. Podala informáciu o pripravovaných 
projektoch na území mesta v   
- Pripravené projekty ihrísk v medziblokových priestoroch sídliska východ. 
- Informovala o plánovanej rekonštrukcii lokality hrádok. Prvotná idea projektantov je zverejnená na 
stránke mesta.  
- Príprava mestskej cyklotrasy na uliciach Jána Hollého - Okružná – Štefániková.  
- Príprava cyklotrasy do časti mesta Topoľany. 
- Príprava cyklotrasy v lokalite Nábrežia J.M. Hurbana.  
 
-k  bodu 3:  
Informatívna správa o udržiavaní poriadku na VP v meste z pohľadu MsP. 
Bod presunutý na ďalšiu komisiu  

 
-k  bodu 4:  
Informatívna správa o príprave na letnú turistickú sezónu.  
Komisiu informoval výkonný riaditeľ ZOOCR Patrik Cimprich  
 

• ZOOCR pripravuje na sezónu 2023 „Zemplínsky turistický pas“ za účelom podpory miestnych 
atraktívnych miest a aktivitách na Zemplíne.  

• Pripravuje sa propagácia Zemplínskej šíravy. 
• ZOOCR má slabé personálne obsadenie. (2+1) 
• Plánuje sa „Infocesta“ pre novinárov.   
• Je potrebné ustrážiť a podporovať výber dane za ubytovanie (aktuálne 104 000 €) 
• Objasnil spôsob financovania ZOOCR. Fungovanie je zložené z príspevkov členov, (čo je 

v súčasnej dobe 32 400) a zo štátnej dotácie, ktorej výška je naviazaná výšku vybratej dane za 
ubytovanie a členských príspevkov. 
  



Geci: Upozornil na vytvorenie turizmu aj na území samotného mesta, nesústrediť sa iba na 
Zemplínsku šíravu.  
 
Ing. Čornej – Vzhľadom na rozsiahlosť danej problematiky zahrnúť bod aj na nasledujúcu komisiu.  

 
-k  bodu 5: 
Rozbor dopravnej nehodovosti za r. 2022.   
Informoval zástupca OR PZ SR, ODI Michalovce Mgr. Lazor  
Informoval komisiu o náraste škodových udalostí za roky 2018-2022 
Na území mesta nie je evidovaný žiadny nehodový úsek.  
Zástupca ORPZ upozornil na porušovania dopr. predpisov hlavne parkovanie vozidiel na ulici.  
Ponechaním parkovania na ulici je nutné ulice zjednosmerniť, pričom navrhol ulice: 

Pri sypke 
UL. Jilemnického  
Fr. Kráľa  
Lokalita Pod hrádkom  

 
• Upozornil na rozmiestnenie reklamných pútačov v letnej sezóne na stĺpy VO, dopravné 

značenie. Ide hlavne podujatia realizované na Zempl. šírave alebo cirkus.    
• Upozornil na potrebu úpravy signálneho plánu na svetelnej križovatke „Tesco“. 
• Upozornil na potrebu zriadenia stáleho dispečingu pre opravy poruchy svetelne riadených 

križovatiek.   
• Upozornil na nedostatočné vodorovné dopravné značenie na okružnej križovatke ciest I/19 

Štefániková ul., Sobranecká cesta a I/18 Humenská ulica a miestna cesta. 
 
K bodu 6: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu. 
RNDr. Sidivárová – Je možné zrealizovať vodorovné dopravné značenie pri bloku č. 8 na Ul. Nad 
Laborcom? 
Geci: Navrhuje vybrať miesta na zmenu asfaltového krytu za cementobetónový.  
Geci: Predstavil svoj návrh riešenia Stráňanského mosta a lávky cez Laborec.  
Geci: Predstavil riešenie Okružnej križovatky Hollého - Moskovská- Okružná. 
Geci: Upozornil na navrhol potrebu skontrolovania nasvetlenia priechodov pre chodcov na územní 
mesta. Niektoré priechody sú zle, alebo nedostatočné nasvetlené, možno aj z dôvodu posunutia 
zdroja mimo priechod.  
 
K bodu 8: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 


